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9/2010. (IX.22.) sz. Városfejlesztési Bizottság határozata vízjogi 
engedéllyel nem rendelkező csapadékvíz csatornák vízjogi fennmaradási 

engedélyes dokumentációjának elkészítéséről 
 

10/2010. (IX.22.) sz. Városfejlesztési Bizottság határozata 
Püspökladány, Bajcsy-Zs.-Szabó P. u. környezetében lévő csapadékvíz 
csatornák geodéziai felméréséről, vízjogi létesítési engedélyezési terv 

elkészítéséről 
 

11/2010. (IX.22.) sz. Városfejlesztési Bizottság határozata 
Püspökladány Város Önkormányzata négy éves programjának                    

(2007-2010.) végrehajtásáról készült beszámolóról 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
J e g y z ő k ö n y v 

 
 
 

mely készült a Városfejlesztési  Bizottság 2010. szeptember 22-i üléséről 
 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerinti bizottsági tagok 
 
Továbbá: Kardos István - alpolgármester 
               Sárvári János – önkormányzati képviselő 
               Varga Lajos  – Holding Vagyonkezelő Kft. m.b. ügyvezető          
                                        Igazgató 
               Jeney Tibor – Városfejlesztési Iroda vezető 
               Simainé Lakatos Anikó – jegyzőkönyvvezető    
 
       
      
  
  

Napirendek: 
 

1.) Előterjesztés Püspökladány város belterületén lévő, az 1. és 2. számú 
területegységekben található vízjogi engedéllyel nem rendelkező 
csapadékvíz csatornák vízjogi fennmaradási engedélyes 
dokumentációjának előkészítéséről 

 
Előadó: Arnóth Sándor - polgármester 

 
2.) Előterjesztés Püspökladány, Bajcsy-Zs.-Szabó P. u. környezetében 

lévő csapadékvíz csatornák geodéziai felméréséről, vízjogi létesítési 
engedélyezési terv elkészítéséről 

 
Előadó: Arnóth Sándor - polgármester 
 

3.) Beszámoló Püspökladány Város Önkormányzata négy éves 
programjának (2007-2010.) végrehajtásáráól 

 
Előadó: Arnóth Sándor - polgármester 

 
4.) Különfélék 

 
 

Márkus Gábor a bizottság elnöke köszönti az ülésen résztvevőket. 
Megállapítja, hogy a Városfejlesztési Bizottság részéről az ülésen jelen van 5 
fő bizottsági tag, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
A meghívóban szereplő napirendek tárgyalását javasolja, melyet a bizottság 
elfogadott.  
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1.) Előterjesztés Püspökladány város belterületén lévő, az 1. és 2. 
számú területegységekben található vízjogi engedéllyel nem 
rendelkező csapadékvíz csatornák vízjogi fennmaradási 
engedélyes dokumentációjának elkészítéséről 

 
Jeney Tibor: Biztos felmerült mindenkiben, hogy melyek az 1. és 2. 
területegységek. Az említett területek a Petőfi utcától északra eső 
területrészek, az Újtelepi városrész kivételével. Ezek a legveszélyeztetettebb 
területek, itt a legsürgősebb a vízjogi fennmaradási engedély és a 
munkálatok elkészítése. Az elmúlt időszak csapadékos időjárása 
következtében Püspökladányban az épületek, területek belvízkárt 
szenvedtek, valamint a TIKÖTEVIFE kötelezte a várost, hogy 4 év alatt kérje 
meg a vízjogi fennmaradási engedélyeket. Beosztottuk, hogy a következő 4 
évben mely területegységek terveztetése valósuljon meg. Lesz egy pontos 
vízjogi engedélyes tervünk, mely pontosan tartalmazza a város területén lévő 
csatornákat és hogy merre folyik a víz. A terv elkészítésére három ajánlatot 
kértünk be, melyek közül a legkedvezőbbet szerepeltettük az 
előterjesztésben. 
 
Márkus Gábor: Nagy összeget fog kitenni, mire a város területrészeire 
elkészülnek a vízjogi engedélyek, de szükség van rá. 
 
Sárvári János: Nagyon rossz gazdasági helyzetben vagyunk és most csak a 
tervek készítéséről van szó, a munkálatokat nem tartalmazza. El kellene 
halasztani a további tervezést és a veszélyes területekre elkészíttetni a 
terveket és a munkálatokat elvégezni. Végre kell hajtani a TIKÖTEVIFE 
kérését? 
 
Jeney Tibor: Igen, végre kell hajtani. Mindig halogatta az önkormányzat és 
ezt már tovább nem engedi a TIKÖTEVIFE, ha nem hajtjuk végre a kérést 
megbírságolnak bennünket. 
 
Hegedűsné Varga Irén: Nagyon fontos elkészíttetni az engedélyes 
dokumentációt és elvégezni a munkálatokat, fontosabb az útépítésnél.  
 
Rásó János: Nagyon fontos megcsináltatni a terveket, de kérdés, hogyan lesz 
rá forrás.  
 
Kovács József: Az előző önkormányzatoknak részben el kellett volna 
készíttetni a terveket. Most nem lenne ilyen nagy kiadás, ha folyamatosan 
készült volna az engedélyeztetés. Tulajdonképpen most a város engedményt 
kapott, egyenlőre a tervezést kell lebonyolítani és utána a munkavégzést. 
 
Jeney Tibor: Jelenleg geodéziai munkálatokat is kell végezni, azt is 
tartalmazza a tervkészítés.  
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A bizottság 5 igen szavazattal javasolja a vízjogi fennmaradási engedélyes 
dokumentáció elkészítését. 
 
 
9/2010. (IX.22.) sz. Városfejlesztési Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési Bizottsága a 
Püspökladány belterületén lévő 1. és 2. számú területegységekre vonatkozó 
vízjogi fennmaradási terv elkészítését támogatja, a terv elkészítéséhez 
szükséges bruttó 8.625.000 Ft forrást a város 2011. évi költségvetésében 
biztosítja.  
 
Határidő: 2010. szeptember 30. 
 
Felelős: Márkus Gábor – bizottsági elnök 
 
 

2.) Előterjesztés Püspökladány, Bajcsy-Zs.-Szabó P. utcák környeze-
tében lévő csapadékvíz csatornák geodéziai felméréséről, vízjogi 
létesítési engedélyezési terv elkészítéséről 

 
Jeney Tibor: Az előző előterjesztésben a meglévő csatornák fennmaradási 
engedélyéről volt szó. Évek óta nagyon problémás Püspökladány, Szabó P. 
utcai területrész, meg kell oldani a csapadékvíz elvezetést, vízjogi engedélyes 
tervet kell készíttetni. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot. 
 
10/2010. (IX.22.) sz. Városfejlesztési Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési Bizottsága 
Püspökladány, Bajcsy-Zs. u.-Szabó P. utcák környezetében lévő csapadékvíz 
csatornák geodéziai felmérését, vízjogi létesítési engedélyezési tervének 
elkészítését támogatja.  
 
Határidő: 2010. szeptember 30. 
 
Felelős: Márkus Gábor – bizottsági elnök 
 
 

3.) Beszámoló Püspökladány Város Önkormányzata négy éves 
programjának (2007-2010.) végrehajtásáról 

 
Kovács József: A beszámoló városfejlesztésről szóló részéről kellene 
véleményt mondanunk. 
 



- 4 - 
 
 
Márkus Gábor: Igen, ránk a városfejlesztés vonatkozik, de másról is lehet 
véleményt alkotnunk.  
 
Sárvári János: Javasolnám, hogy az új Képviselő-testületnek első feladata 
legyen a 4 éves terv megfogalmazása. A beszámolóból kimaradt néhány utca, 
ahol útépítés zajlott, ezek a Sárrét és Batthyány utcák. A jövőben előtérbe 
kellene helyezni a városban a járda építéseket, ezekkel sajnos elmaradtunk. 
A Táncsics utcán lévő rendkívül rossz állapotú járda problémáját többször 
felvetettem, de sajnos nem történt benne változás. A beszámolóban fel kellett 
volna tételesen sorolni, hogy mely utcákban és milyen nagyságban történt 
útépítés, ugyanis Püspökladányban még nem történt egyszerre ilyen nagy 
mennyiségű út építése.  
A városban rendszertelen az utak fásítása, nem tervszerűen történik a 
fásítás. Pontos tervet kellene készíteni, hogy hol és milyen fákat lehet ültetni, 
valamint talajvizsgálatot kellene végezni. 
 
Rásó János: A város fejlődése meglehetősen látványos volt az elmúlt 4 év 
alatt, a programban foglaltakat sikerült megvalósítani. A beszámolóban a 
környezetvédelemről kevés említés történt, a civil szervezetek is 
hozzájárultak a város fejlődéséhez. A beszámolót támogatom. 
 
Kovács József: Örülök, hogy tagja voltam a bizottságnak, eredményes munka 
folyt, sok terv megvalósult. Javasolnám, hogy a bizottságok munkája jelenjen 
meg a helyi újságban, beszámoló formájában.  
Ahhoz, hogy a jövőben is jól működjenek a bizottságok, fontos hogy a 
bizottságok szavazóképesek legyenek. Erre nagyon oda kellene figyelni, mert 
a bizottsági tagok esküt tettek a munkájuk végzésére.  
 
Márkus Gábor: Tapasztalataim szerint ez a bizottság jól működött, 
munkánkkal hozzájárultunk a város fejlődéséhez. A jövőben a járdák 
felújításával foglalkoznunk kell, valamint útépítést és a város vízelvezetését 
meg kell oldani, nem szabad megfeledkezni róla. 
Mindenkinek megköszönöm a bizottságban végzett munkáját. 
 
A bizottság 4 igen és 1 tartózkodással tudomásul veszi a beszámolót. 
 
11/2010. (IX.22.) sz. Városfejlesztési Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési Bizottsága 
Püspökladány Város Önkormányzata négy éves programjának (2007-2010.) 
végrehajtásáról készült beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: 2010. szeptember 30. 
 
Felelős: Márkus Gábor – bizottsági elnök 
 



- 5 - 
 
 

4.) Különfélék: 
 
Márkus Gábor: Voltunk a temetőben és sajnos azzal kellett szembesülni, 
hogy az A.K.S.D. Kft. nem végzi a temető karbantartási munkáit. Jegyző 
Úrral egyeztettünk ez ügyben és megbeszéltük, hogy az A.K.S.D. Kft-t 
felszólítja, hogy a szerződésben foglaltaknak tegyen eleget és annak 
megfelelően végezze a munkáját. 
 
Sárvári János: Hosszú távú probléma, hogy nem lehet temetkezni a 
temetőben a magas vízállás miatt. A temető kerítése mellett ki lehetne nyerni 
földet a temető feltöltésére, valamint egy árokrendszert kellene kialakítani, 
mellyel elhárulna a temetkezési probléma. 
 
Kardos István: Több bizottság ülésén részt vettem az elmúlt 4 évben, van 
tapasztalatom, így elmondhatom, hogy ebben a bizottságban fegyelmezett 
munka folyt. Szeretném megköszönni a Városfejlesztési Bizottság tagjainak 
munkáját, mellyel a város fejlődéséhez hozzájárultak. 
 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

_________________________________  _________________________________ 
      Simainé Lakatos Anikó                                   Márkus Gábor 
        jegyzőkönyvvezető                                    bizottság elnöke 
 


